

Styremøte i Røros Idrettslag
RIL 4/25 Hovedlaget

Dato: 1.september

Kl: 17.00

Sted: Rørosvidda

Til stede: Steinar Brekkan, Ståle Berre, Per Morten Hoff, Thu Sandbakken, Trond Holden, Christian Lien og Nils Henning Øglænd

Saksliste:

Vedtakssaker:

Sak 24/25 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Sak 25/25 Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste

Sak 26/25 Varslingssaker RILFO

Orienteringssaker:

O-Sak 18/25 Hoopit-kostnader

O-Sak 19/25 NM skiskyting info

Vedtakssaker:

Sak 24/25 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Vedtak: Godkjent

Sak 25/25 Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste

Vedtak: Ingen av sakene krevde habilitetsvurderinger

Sak 26/25 Varslingssaker

Bakgrunn: 1. Varsling fra fotballkretsen om flere varslingssaker på kamper spilt av lag fra RILFO.

2. Varsel fra sponsorer angående J17 på Norway Cup.

Forslag til vedtak:

1. Det ble informert til styre fra DL om hvordan RILFO har behandlet sakene, hvilke tiltak som er blitt gjort av RILFO og hvordan de planlegger og tilrettelegger for at dette ikke skal oppstå igjen. Tiltakene er flere kampvakter, informasjon til trenere og oppmenn samt at det er satt opp trivselsregler på Øra. Kretsen er fornøyd med tiltakene og saken anses som ferdig behandlet. RILFO vil kontinuerlig jobbe med holdningsskapende tiltak i tiden fremover.

2. Det ble også tatt opp en klage fra en del sponsorer angående at J17 spilte med grønne skjorter på Norwaycup, uten alle sponsorer og uten RIL merke på brystet. Dette er tatt tak i i samarbeid med sponsorene, og både DL og leder i RILFO har tatt dette opp med de det gjelder, samt tatt det i plenum i styret i RILFO. Initiativet har blitt gjort i beste hensikt for jentene som ønsket seg kortermet skjorter og i mer damefasong. Ved bestilling ble det en misforståelse mellom de involverte parter. Dette skjer ikke igjen. Saken anses som avsluttet.

O-Saker

O-Sak 18/25 Hoopit info

Fra høsten 2025 vil vi gå fra klubbadmin til Hoopit. DL informerer styre om kostnader, fremdriftsplan og hva de viktigste forskjellene blir. Vi får nå en bedre kontroll på medlemsmassen, tjenesten er mye mer intuitiv og det finnes mange flere moduler som gjør drift og oversikt enklere og bedre. De noe forhøyede kostnadene vil forhåpentligvis fort bli inntjent i form av flere betalende medlemmer, og flere betalte treningsavgifter. Det vil bli informert om tjenesten på neste gruppeledermøter.

O-Sak 19/25 NM skiskyting info

Styre ønsker å ha en fra komiteen til NM på neste styremøte. Her er det viktig å få landet sponsorer, involvere våre sponsorer i dag så det ikke blir konflikter.

For å sikre god informasjonsflyt og ivareta RILs ansvar og interesser, foreslås det at en komitérepresentant deltar på styremøtene i etterkant av komitémøtene.

Det er også en nødvendighet å få innsikt i vår økonomiske risiko, da den er delt mellom Os IL og RIL.